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متن پرسش

سلام علیکم خدمت استاد طاهر زاده . من خودم را در میان دوزخ یافته ام . اگر خداوند لطفی کند و

من را از دوزخ بیرون آورد باز هم در دوزخ هستم چرا که مراتب وجود تشکیکی است و هر مرتبه ای

نسبت به رتبه ی بالاتر از خود دوزخ است . به هر حال الاان من یک جهنمی هستم که هر لحظه آتش

دوزخ به من " هل من مزید " میگوید . به عنوان یک جهنمی از شما سوال دارم که باید چه کار کنم ؟

جوابی که خودم به آن رسیدم این است که باید دوزخ را پذیرفت ولی در عین حال مراقبه و تلاش لازم

است تا شرایط از اینی که هست وخیم تر نشود . خواستم بدانم شما به عنوان شخصی که قبلا مثل

من بودید و الاان از جهنم آزاد شدید چه راه عملی به من پیشنهاد میکنید که انجام دهم تا آزاد

شوم؟؟؟ هر کاری باشد قبول میکنم فقط همه چیز برایم گنگ و مبهم است و راه میخواهم. با تشکر و

التماس دعای زیاد.

متن پاسخ

علیکم السلام باسمه تعالی 1- «وجود» نور است و شدت و ضعف آن موجب نفوذ ظلمت یا عدم در آن

نیست بلکه ذات «وجود» طوری است که دارای شدت و ضعف است، مگر میشود وقتی نور در شدّیت

کمتر است «عدم» در آن نفوذ کند، مگر «عدم» وجود دارد؟ 2- از آنجایی که باطن دنیا جهنم است

همه در جهنم هستیم، تنها عدهای تحت تأثیر آن قرار نمیگیرند و جهنم برای آنها خاموش است، مثل

ائمه«علیهمالسلام». و عدهای تحت تأثیر آن قرار میگیرند و زبانههای شهوت و غضب و کبر در قلب

آنها شعله میکشد. بنده و امثال بنده دائماً در معرض چنین شعلههایی هستیم و راه حل آن را هم

شریعت الهی تعن کرده است و آن اینکه یک لحظه از حرام الهی غفلت نکنیم و شرایط زندگی خود

را طوری فراهم کنیم که زمینهی ارتکاب حرام الهی در آن نباشد، إنشاءاالله از این جهنم عبور میکنیم.
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